
STYRELSEMÖTE SVENSK BARNNEFROLOGISK FÖRENING 

12/12–23 Via teams 

§1 Marie måste skriva ihop ett protokoll från mötet den 17/10–23 som vi hade innan Bosönmötet. 

§2BOSÖN: Är bokat. Styrelsen träffas till lunch den 16/10 mötet är torsdag, fredag 17–18/10. 

                   Vi har bokat 79 enkelrum plus 10 dagbesökare. Priset har höjts lite. Om allt blir fullbokat 

                   hamnar vi på cirka 320 000kronor. 

                   10% kan avbokas fram till 4v innan. 

                   Marie skickar ut SAVE THE DATE samt ber Karin lägga upp det på hemsidan. 

   Kursvärdering: Katarina redogjorde för detta. Drygt hälften har svarat. Svårt att sammanfatta. 

                              1/3 av de som svarat deltog i dialysworkshoppen. 

                               Över lag positiv gensvarkritik till workshoppen. 

                              Föreläsningen om njursvikt och graviditet samt den om SLE och Microbiologi fick  

                              extra beröm. 

                              Förslag till förbättring/ämnen på Bosön. 

                             De var många, vissa vill ha tydliga teman, kanske efter rullande schema. 

                              Stensjukdom, glomerulonefrit. 

                             Sköterskor vill ha mer omvårdnad, familjer i kris. Något för de att dra i. 

 Intyg: Till nästa år planerar vi att ha färdigskrivna intyg som kan delas ut på plats. 

Obetalda kursplatser, 2 stycken. Varav en inte dök upp trots sen anmälan. En var med men 

landstinget har inte betalat. 

Vi skall försöka få till en tydligare skrivning att om man inte betalar så förlorar man sin plats. 

Nästa års program: Glomerulonefrit dag 1 Kahoot Quiz på PAD bilder 

                                                                            Skicka ut till alla om att ta med fall som kan diskuteras. 

                                    Njursten dag 2 neurologisk funktionsnedsättning  

                                                                Uppdatera PM 

             En nätverksdel dialys/ TX.  Viktigt då stort generationsskifte på   

universitetssjukhusen. 

                                    Lisa skissar på programförslag. 

§3 Barnveckan: Vi har onsdagen den 10e april kl 0815–1200. 3x45 minuter 

                              Hematuri 

                              Vårdprogram EHEC HUS, ADPKD 

                               Blåsdysfunktion. 



  §4 Övriga kurser/möten. ERKNET för de som arbetar på universitetsklinik. Digitala      

                                               föreläsningar    och frågor. Pågår under 3 år. Man måste få intyg från chef  

                                               att man arbetar på nefrologiskt center. Senast anmälan slutet på 

                                               december. 

                                               GOSH Advances in paediatric dialysis WEBbaserad EM 8–9/2-24 

§5 Nya medlemmar. Stephen Riley och Susanne Sutterlin godkändes. 

                                       Vi skall ha en maillista som inbegriper medlemmar i våran förening. 

§6 Vårdprogram: EHEC HUS skall publiceras. 

                               ADPKD skall strax publiceras. 

                               Finns skillnader som vi måste ta ställning till när det gäller vårdprogram, 

                               riktlinjer, kunskapsstöd? 

                               Vi planerar att läsa på inför vårat heldagsmöte i mars. 

§7 BNR: Fortfarande ingen ersättare för Kajsa. 

                Kajsas förslag att lägga till i våra riktlinjer ex ADPKD att alla skall uppdateras i BNR en gång  

                Årligen godtogs av styrelsen. 

§8 Barnnefrologi som egen subspecialitet. Katarina hade hört att barnendokrinologerna har  

      tagit fram en egen certifiering i väntan på att de blir en egen subspecialitet. Vi planerar att den 5e  

      mars diskutera detta samt läsa på om de europeiska riktlinjer. Hur har endokrinologerna gjort? 

§9 ESPN/ ERN Inget nytt 

§10 Kajsas mail. CKD vårdprogram, måste finnas möjlighet för någon från länssjukhus samt en ST 

läkare  att delta. Frågan får gå ut. Lisa skriver ett mail. Vi vill få tryckt ADPKD, EHEC / HUS innan vi 

drar igång nästa vårdprogram . 

§11 Kursutvärdering: se under punk 2 Bosön. 

§12 BLF skall in med ett remissvar angående elektronisk tillgång till journalen. NAG digitala  

       vårdmöten barn och unga.  Synpunkter senast 1e februari. 

Lisa kommer att svara att vi inte har några specifika synpunkter. 

§13 Nästa möte 9/1–24 kl 13-14 

       2 punkter att diskutera program Bosön och agenda för mötet den 5e mars. 

 

Vid penna Marie Keillar Göteborg den 12/12–24 

 

                                                 



                             

                              

 

                                   

 

 

                     

                     


